
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 13. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 21
Forslag til lov om en ny fjordforbindelse ved Frederikssund.
Af transportministeren (Magnus Heunicke)

Spørgsmål 8
I notat af 2. oktober 2014 til Transportudvalget hedder det bl.a., ”Det skal så-
ledes vurderes, om den valgte linjeføring er den mindst skadelige for Natura
2000-området – også i lyset af den skærpede vurdering efter direktivet”. Mini-
steren bedes i den forbindelse gøre rede for, hvorvidt det er linjeføringen, der
er problemet, og ikke snarere, at det er den valgte højbro frem for en tunnel,
der er det største problem, i og med at en højbro er det, der vil belaste Natu-
ra2000-områderne allermest.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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